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ze dne 3.12.2024 v 18:00 hod. 
 
Přítomni: 
David Havelka (DH) – ředitel školy 
Jiří Wieden (JW) – předseda Rady 
Sandra Kmeťová (SK) - člen Rady 
Jan Ocman (JO) – člen Rady 
Miriam Molnáryová (MM) – člen Rady 
Petr Solil (PS) – člen Rady 
 

Téma Komentář 
 

Zodpověd. 
osoba 

Termín 

Zapisovatel • Zapisovatelem byl zvolen JO 
 

Rada ZŠK  

Zpráva ředitele 
Školy 

Stav žáků  

• Aktuálně má škola 160 žáků, což je 
maximální kapacita školy 

• Stav učitelů se nezměnil 

 
DH 

 
 
 
 

Agenda 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

       Plánované školní akce 

• Přípravy na Vánoční dílny jsou v plném 
proudu a nový systém přihlašování přes 
EduPage umožní každému žákovi zapojit se 
do aktivit, které ho zajímají. Tento systém 
zároveň přispěje k efektivnímu využití zdrojů 
a zabrání plýtvání.  

• Tradiční Vánoční Jarmark a setkání s rodiči.  

• Nový projekt Domov pro všechny. Studenti 
1. stupně vytvoří přibližně hodinový 
program pro seniory z domova v Donovalské 
ulici. 

• Zimní expedice naplněna do plné kapacity. 
Celkem je přihlášeno 81 žáků.  

 
       Pohledávky 

• Stav pohledávek je přijatelný 

• Systém EduPage zefektivnil platební procesy 
a zlepšil včasné úhrady. 

 
      Návrh a plnění rozpočtu 

• Rozpočet je plněn v souladu s plánem. Byly 
projednány různé možnosti úpravy školného, 
a na příštím zasedání Rady bude po 
shromáždění všech potřebných podkladů 
rozhodnuto o jeho případné nové výši. 

 
Nová kritéria přijímání žáků do 1. ročníku 

• DH představil nový bodový systém pro 
přijímání žáků na školní rok 2025/2026, který 
je rovněž dostupný na webových stránkách 
školy. 

 
DH 
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Ostatní • Revidovaný rámcový vzdělávací program 
(RVP) je připravován k implementaci v září 
2027. Školy budou mít možnost zapojit se 
do pilotního programu již od školního roku 
2025. V této možnosti škola spatřuje 
příležitost a pokud revidovaný RVP bude 
odpovídat současným předpokladům, 
zvažuje účast v rámci tohoto tzv. 
pokusného ověřování. Tři modely nového 
RVP by měly být zveřejněny 15. února 
2025. 

• DH prezentoval nejnovější výsledky SCIO 
testů, které se konaly v 9. třídách. Poprvé 
byly také analyzovány celkové výsledky za 
posledních několik let, přičemž škola od 
roku 2019 vykazuje stabilní výkon nad 
průměrem základních škol v České 
republice s tendencí ke zvyšování tohoto 
rozdílu.  

• Byl projednáván průběh přípravy projektu 
na opravu střechy, který škola plánuje 
předložit Městské části Prahy 11. V 
současné době probíhají revize aktuálního 
nevyhovujícího stavu a jeho zapracování do 
projektu s využitím dostupných dotačních 
titulů. 

• Byly projednány funkční prvky EduPage a 
možné způsoby, jak zvýšit efektivitu a 
uživatelskou přívětivost systému při 
používání některých částí. 

• Jídelna – Společnost Bistro Inspirace byla 
oslovena kvůli přípravě nabídky na školní 
stravování, avšak společnost nemůže 
zajistit personál, tudíž není pro naše 
potřeby vhodná. V poslední době však 
zpětná vazba naznačuje zlepšující se 
tendenci. Výsledky posledního průzkumu 
zatím nejsou známy a budou projednány na 
příští Radě.  

Rada ZŠK  
 
 
 
 

Termín příštího jednání: 
  
              25.2.2025, od 18 hod. 
  

  

 
V Praze dne 3.12.2024 

 

     

   Jiří Wieden  Jan Ocman  Miriam 
Molnáryová 

Sandra Kmeťová Petr Solil 

předseda Rady člen Rady člen Rady člen Rady člen Rady 

 


